



2017 RUN JUMP THROW INDOOR PROVINCIAL FINAL

DATE

February 5th, 2016

LOCATION

CFB Gagetown, Oromocto NB

SANCTIONED AND HOSTED BY

Athletics New Brunswick

MEET DIRECTOR

Gabriel LeBlanc anb@anb.ca or (506) 229-3745

TECHNICAL INFORMATION

- Photo-electric timing will be used for all track events.

There are 3 age groups for this event

8-9 year olds born in 2008 et 2009

10-11 year olds born in 2006 et 2007

12-13 year olds born in 2004 et 2005

-Athletes can compete in up to 3 events, but **NO MORE** than two track events OR two field events (i.e. 2 track and 1 field or 1 track and 2 field)

-Athletes may compete in events other than those they qualified in

-Spikes of any kind are not permitted for RJTW competitions

-All athletes must be a member of ANB to be allowed to compete at this event*

FEE

The fee for the Provincial Championships is \$25 for members of ANB. For all other athletes, there will be an extra \$5 fee. This once yearly extra fee will provide the athlete with a recreation membership for ANB for 2017. This recreation membership allows the athlete entry into various RJTW events hosted throughout the year by ANB.

REGISTRATION

Meet registration will be done online.

Visit www.trackiereg.ca/rjtprov

All Entries must be received prior to midnight on January 31st.

FINALE PROVINCIAL INTÉRIEUR COURSE SAUTE LANCE 2017

DATE

Le 5 Février 2016

LIEU

CFB Gagetown, Oromocto N.-B.

SANCTIONNÉ ET ORGANISÉ PAR

Athlétisme Nouveau-Brunswick

DIRECTEUR DE RENCONTRE

Gabriel LeBlanc anb@anb.ca ou (506) 229-3745

INFORMATION TECHNIQUE

- Le chronométrage électronique sera utilisé pour tous les événements de piste.

Il y a 3 groupe d'âge pour cette compétition

8-9 ans née en 2008 et 2009

10-11 ans née en 2006 et 2007

12-13 ans née en 2004 et 2005

-Les athlètes peuvent participer à un maximum de 3 événements, mais pas plus de deux événements de piste OU deux événements de champ (c'est-à-dire 2 pistes et 1 champ ou 1 piste et 2 champs)

-Les athlètes peuvent participer à des compétitions autres que celles auxquelles ils

-Spikes de toute nature ne sont pas autorisés pour les compétitions CSL

-Tous les athlètes doivent être un membre de l'ANB pour être autorisés à participer à cet événement *

FRAIS

Les frais pour les championnats provinciaux sont de 25 \$ pour les membres de l'ANB. Pour tous les autres athlètes, il y aura des frais supplémentaires de 5 \$. Cette redevance annuelle supplémentaire offrira à l'athlète une adhésion récréative pour l'ANB pour 2017. Cette adhésion récréative permet à l'athlète de participer à divers événements RJTW organisés tout au long de l'année par ANB.

INSCRIPTION

L'inscription se fera en ligne.

Enregistrez-vous en ligne à www.trackiereg.ca et doit se faire avant le mardi 31 janvier avant minuit.

SCHEDULE / HORAIRE

- 10:00-10:30** Bib Number & Free Tshirt **Collection**
Récolter Numéro de dossard et T-shirt gratuit
- 10:45-11:10** **Group Warm-Up** Animated by ANB High Performance Athlete
Réchauffement Animé par Membre de l'équipe haute performance d'ANB
- 11:20** **First Events**
 (Events will follow rolling schedule once one event is done next one will follow)
Premiers événements
 (Les événements suivront le calendrier de roulement un événement un est fait la prochaine suivra)

Track / Piste			
Time/ Temps	Event/ Épreuves	Round/ Rondes	Category/ Catégorie
11:20	60M	Timed Final/Finale Chrono	8-9, 10-11, 12-13
	300M	Timed Final/Finale Chrono	8-9
	600M	Timed Final/Finale Chrono	10-11
	800m	Timed Final/Finale Chrono	12-13
	150m	Timed Final/Finale Chrono	8-9, 10-11, 12-13
		FUN RELAY *	

* Teams will be made on the spot and paired with a ANB High Performance Athlete
 * Les équipes seront jumelé sur place avec à un Membre de l'équipe Haute ANB

FACILITY INFORMATION & LOCATION / INFORMATION DU STADE & DIRECTIONS

THE GAGETOWN FITNESS CENTRE IS LOCATED IN BUILDING M-2 OF CFB GAGETOWN IN OROMOCTO

GETTING TO THE GAGETOWN INDOOR TRACK:

DIRECTIONS TO TRACK

- EXIT OFF HWY 2 - TURN RIGHT ONTO MIRAMICHI ROAD (FACING ESSO/MCDONALDS) - GO STRAIGHT THROUGH THE ROUNDABOUT PAST CANADIAN TIRE - CONTINUE ON MIRAMICHI ROAD AND AT NEXT ROUND ABOUT GO STRAIGHT THROUGH - AT ST LAWRENCE AVE (NEXT ROUND ABOUT) TAKE 1ST EXIT ON THE RIGHT - CONTINUE STRAIGHT THROUGH STOP LIGHTS ONTO TILLEY AVE ONTO THE BASE AND AT THE END OF THE ROAD IS THE TRACK.



DIRECTION LINK: <https://goo.gl/maps/qjs6efgxtdu>

WHERE TO STAY: <http://hotelguides.com/new-brunswick/cfb-gagetown-nb-hotels.html>

LE GYMNASSE GAGETOWN EST SITUÉ DANS LE BÂTIMENT M-2 DE LA BFC GAGETOWN À OROMOCTO.

DIRECTIONS POUR SE RENDRE À LA PISTE INTÉRIEURE DE GAGETOWN :

- PRENDRE LA SORTIE D'OROMOCTO, - TURNÉZ A DROITE SUR LE CHEMIN MIRAMICHI (EN FACE D'ESSO/MCDONALDS) - ALLEZ TOUT DROIT À TRAVERS LE PREMIER ROND POINT - CONTINUEZ SUR LE CHEMIN MIRAMICHI ET ALLEZ TOUT DROIT À TRAVERS LE POCHAIN ROND POINT - RENDU AU CHEMIN ST LAWRENCE (LE PROCHAIN ROND POINT) PRENEZ LA PREMIÈRE SORTIE À DROITE. - CONTINUEZ TOUT DROIT À TRAVERS LES FEUX DE CIRCULATION, SUR TILLEY ROAD ET À LA FIN DE CE CHEMIN SE TROUVE LA PISTE.



LIENS DIRECTIONS: <https://goo.gl/maps/qjs6efgxtdu>

OU RESTEZ : <http://hotelguides.com/new-brunswick/cfb-gagetown-nb-hotels.html>

Field events / Évènements de pelouse

Time/ Temps	Scissor Kick High Jump Saut en hauteur à ciseaux	Long Jump Saut en Longueur	Shot Put Lancer du poids	Vertical Jump Saut Vertical
11:20 A	12-13 Girls / Filles	10-11 Boys / Garçon	8-9 Girls/ Filles	
B	12-13 Boys /Garçon	10-11 Girls /Filles	8-9 Boys / Garçon	
C		8-9 Girls/ Filles	12-13 Girls / Filles	10-11 Girls /Filles
D		8-9 Boys / Garçon	12-13 Boys /Garçon	10-11 Boys / Garçon
E		12-13 Girls / Filles	10-11 Girls /Filles	8-9 Boys / Garçon
F		12-13 Boys /Garçon	10-11 Boys / Garçon	8-9 Girls/ Filles

COMPETITION LAYOUT / DISPOSITION DU LIEU

TO COME / A VENIR

